1. Twitter message 1
	Old text

272
	Restrictions might be easing for some but not for all. If you, or someone you know, are experiencing abuse or control at home, contact @LiveFearFree #LiveFearFree
📞 0808 80 10 800
📲 Text 0786 007 7333
📧 Email info@livefearfreehelpline.wales
💻 Live chat gov.wales/livefearfree

	قد يتم تخفيف القيود للبعض ولكن ليس للجميع. إذا كنت تتعرض أنت أو أي شخص تعرفه للإساءة أو السيطرة في المنزل، فاتصل بـ @LiveFearFree #LiveFearFree
📞 0808 80 10 800
📲 رسالة نصية 0786 007 7333
📧 بريد إلكتروني info@livefearfreehelpline.wales
💻 دردشة مباشرة gov.wales/livefearfree
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2. Twitter message 2
	Old tex
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	Experiencing violence or abuse in your relationship or at the hands of someone in your household? As we move through easing restrictions on movement, you may be more able to seek support, contact @LiveFearFree #LiveFearFree 
📞 0808 80 10 800
💻 Live chat gov.wales/livefearfree
	هل تتعرض للعنف أو سوء المعاملة في علاقتك أو على يد شخص ما في منزلك؟ بينما نمر بمرحلة تخفيف القيود على التحركات، قد تكون أكثر قدرة على طلب الدعم، اتصل بـ @LiveFearFree #LiveFearFree
📞 0808 80 10 800
💻 دردشة مباشرة gov.wales/livefearfree
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3. Facebook message 2
	Old text
	Experiencing violence or abuse in your relationship or at the hands of someone in your household? As we move through easing restrictions on movement, you may be more able to seek support, contact @LiveFearFree #LiveFearFree 
📞 0808 80 10 800
📲 Text 0786 007 7333
📧 Email info@livefearfreehelpline.wales 
💻 Live chat gov.wales/livefearfree

	هل تتعرض للعنف أو سوء المعاملة في علاقتك أو على يد شخص ما في منزلك؟ بينما نمر بمرحلة تخفيف القيود على التحركات، قد تكون أكثر قدرة على طلب الدعم، اتصل بـ @LiveFearFree #LiveFearFree
📞 0808 80 10 800
📲 رسالة نصية 0786 007 7333
📧 بريد إلكتروني info@livefearfreehelpline.wales 
💻 دردشة مباشرة gov.wales/livefearfree


	





